
SKJERN RIDEKLUB 

REFERAT fra Bestyrelsesmødet den 4/3, 2024         

Deltagere: Jens Falk Thøstesen, Hardy Højris Jensen, Martin Jensen, Anette Lauge Jørgensen, Anne 

Hau, Marie Rahbek, Erling Kristensen, Flemming Agerbo 

1. Siden sidst: Anette orienterede: 

• Flexjobber Niels er fratrådt. Der er ikke ansat en afløser, da Linda og Caroline 

gerne ville have flere timer. 

• Der er generelt svigtende tilslutning i hele landet til regions- og 

distriktsstævner. Men juniorudvalget har haft stor succes med høje 

deltagerantal til både elevstævner, og træningsstævner for både dressur og 

springryttere. 

• Anette er delvist sygemeldt siden ulykken i december, som resulterede i 

kompliceret benbrud. Hun er i gang med undervisning igen, men forventer at 

forløbet trækker noget ud. 

2. Økonomi: 

• Foder er steget markant, men generelt er økonomien i god gænge. 

• Medlemstallet er stort set uændret. 

• Klubbens formue er placeret på to forskellige bankkonti. På grund af stigende 

indlånsrenter diskuteres muligheder for at opnå bedre forrentning. Flemming vil 

undersøge markedet. 

3.  Nye tiltag: 

• Lys-tagplader trænger snart til udskiftning. Desuden må forudses udskiftning af dele 

af tagene på stald og ridehaller inden få år. 

• Halmlageret trænger til en ny port og til ny pladebeklædning.  

• Hardy foreslår et hegn foran halmlageret for at give et mere ryddeligt udseende ved 

indkørslen 

• Trækanten ved den udendørs dressurbane er rådden og skal udskiftes. Forskellige 

alternative materialer diskuteres. 

• Kommunens miljøtilsyn kræver, at foderhusene skal flyttes tre gange årligt. Da de 

nuværende er anbragt på et underlag af knust beton diskuteres forskellige muligheder 

for at leve op til kravene feks en fast betonbund evt overdækket med et tag. Det 

besluttes at gå i dialog med tilsynet inden ingangsætning. 

• Bestyrelsen har besluttet at tegne en ”bestyrelsesansvarsforsikring”. Erling vil sørge 

for tegning hos Vestjylland Forsikring. 

• Gennemgang af klubbens forsikringsaftaler afslører, at der er usikkerhed om 

forsikringsdækning af løsøre. Anette følger op på, om kommunen har taget højde for 

investeringen i det faste staldinventar. 

 

Referat: Erling Kristensen 


